
Kommunfullmäktige 

 

 

 

 

Kommunfullmäktige 

Interpellation 

2024-09-17 
 

 

 

Interpellation från Sverigedemokraterna 
 

Till ansvarigt kommunalråd 

På kommunstyrelsens möte i april (2024-04-09) behandlades Sverigedemokraternas initiativ 

– Vimplar och flaggor. Initiativet avslogs med hänvisning till kommunens flaggpolicy. Gävle 

kommun har dock inte någon flaggpolicy.  

 

På kommunstyrelsens möte i september (2024-09-10) behandlades Sverigedemokraternas 

initiativ – Gävle kommun ska upphöra med glorifiering av gängkriminalitet. Initiativet avslogs 

med hänvisning till att kommunen redan arbetar så enligt ”direktiv”.  

 

Vi har efterfrågat direktiv från kommunalrådet Julia Brozin, C, och kommunalrådet Jan 

Myléus, i de svar vi erhållit hänvisas vi återkommande till kommunens policy gällande 

föreningsstöd. Initiativet handlade om ”instanser, tjänstepersoner samt arrangörer som 

verkar i och för Gävle kommuns regi”. Vi har också efterfrågat direktivet via kommunens 

informationstjänst, men även då endast blivit hänvisade till policyn angående föreningsstöd. 

 

Sverigedemokraterna ser allvarligt på detta. Dels tystas oppositionen genom ovan nämnda 

agerande, dels går styret ut i media och hävdar att de tycker som vi, angående frågan om 

glorifiering av gängkriminalitet, och påstår att man redan jobbar efter sådant ”direktiv”. 

 

Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande fråga till ansvarigt 

kommunalråd: 

 

- Finns det direktiv gällande glorifiering av gängkriminalitet, när antogs det och var kan 

vi läsa det? 

 

om inte 

 

- Har det politiska styret satt i system att hänvisa till icke befintliga policys och direktiv 

för att tysta oppositionen och lura medborgarna? 

 

Richard Carlsson 


